
Hei, 
For få dager siden fant jeg endelig årsmøtereferatet på klubbens hjemmeside. Igjen var 
det feil i dette referatet. Denne gangen svært alvorlig. 
Det gjelder sak 06 b 
I referatet står det:  
Spillelokale for Molde Bridgeklubb v/Frode Kvalheim (dokument vedlagt): 
Vedtatt at Molde Bridgeklubb skal sjekke mulige nye spillelokaler. Ledes av Unni 
Rausand og Frode Kvalheim. 
Intet dokument er vedlagt. 
På årsmøtet ble følgende vedtatt: 

1. Klubben vurderer nytt spillelokale. 
2. Vurderingene gjøres ut fra følgende kriterier: 

• Eget rom/plass for kortmapper og stokkemaskin, eventuelt også for 
meldeboksene 

• God plass til minst 7 bord 
• Minst to toaletter 
• Varme lokaler selv på kalde vinterdager 
• Muligheter for kaffe og te 
• Pris 
• Tilgang også for bevegelseshemmede 
• Rømningsveier ved brann 

3. Det opprettes en komite på tre medlemmer som lager en vurdering og innstilling til 
klubben. 
4. Denne skal være klar til 14. mai. 
Dette må inn i klartekst inn i årsmøtereferatet før referatet kan godkjennes. Det er ikke 
godt nok at det henvises til et dokument (som heller ikke er der). Jeg forventer raskt svar 
fra styret og et korrekt årsmøtereferat. 
PS. Styret har også gjort flere brudd på årsmøtevedtaket i denne saken. 
I referatet i tredje styremøtet i 2024 ble ikke prisen på dagens løsning nevnt. 
Jeg og flere vurderer å utebli fra bridgekveldene i tiden fremover, inntil det blir orden på 
prosessen. 
 
Mvh 
Frode Kvalheim 
 


